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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormány szerint Pécs legégetőbb hiányossága egy új
stadion?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Önök 22 milliárd forintért egy 8000 fő befogadására képes stadiont terveznek építeni a Pécsi 
Mecsek FC részére. A PMFC új stadionja a tervek szerint az UEFA 4. kategóriájának felel majd 
meg. Ez alapján a létesítményben majdnem minden labdarúgó mérkőzést meg lehet majd tartani, 
kivéve például a Bajnokok Ligája döntőjét.
 Olvasható, hogy már helyszínjavaslatok is felmerültek a stadion számára.

Kérem válaszoljon az alábbi kérdéseimre!

A kormány szerint Pécs legégetőbb hiányossága egy új stadion?

Változott-e a beruházás várható költsége?

Reálisnak tartja a magyar kormány, hogy a PMFC kvalifikálja magát nemzetközi tornákra?

Milyen ütemezéssel tervezik a végrehajtani a beruházást?

Nem talált a kormány a pécsi lakosok számára hasznosabb beruházást, amire fordítható lett volna ez
a tervezett 22 milliárd forint?

 


